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Emne: Skolebestyrelsesmøde  
6. februar 2020 

— 

Møde dato 

14. maj 2020  

Mødested 

Henriks kontor 

Møde tidspunkt 

Kl. 16.30 - 18.30 

Møde nr. 

 

Møde mellem/i 

Skolebestyrelsen 

Deltagere 

Anne Mette, Jimmy, Naja, Laurits, Henrik, Maj-Britt, Louise, Heidi,  

Fraværende 

Diana 

 

Referat 

1. Nyt fra formanden 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

3. Nyt fra ledelsen 

a. Økonomi – plan i samarbejde med BUAF 

b. IT-plan 

c. Generelle indkøb/færdiggørelse af indretning inde og ude 

d. Udsatte/anbragte børns undervisning – i samarbejde med STUK 

e. Frokostordning Børnehuset 

4. Forretningsorden gennemgås og revideres.  

5. Drøftelse af bestyrelsessammensætning, kan vi gøre noget anderledes? 

6. Konfirmandundervisning samlet?  

7. Telefoner på skolen? Nogle skoler har totalforbud, hvad tænker bestyrelsen? 

8. Jubilæumsfest. Skolen fylder 10 år til august 2020, hvordan markerer vi dagen? 

9. Punkter til næste gang. 

 

 

 

Ad. 1.  

Intet nyt 

 

Ad. 2. 

Spændende og anderledes hverdag, det er gået over alt forventning. Udelivet fungerer godt og elever og 

personale er godt tilpas. De små grupper fungerer godt. 

For børnehuset gælder det samme, de er meget ude og det fungerer godt. Der er gode projekter i gang. 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

At der er busser har givet muligheder for ude liv og muligheden for at bruge Kolding kommunes 

naturskoler. 

 

 

Ad. 3. 

Alle er kommet godt tilbage, der er enkelte der er hjemme grundet sårbare forældre. 

Opbremsningen i økonomien har hjulpet og de penge der er til Marielundskolen, kan bruges efter aftale.  

Der er lavet en udviklingsplan. Se medsend bilag. 

Efter sommerferien bliver der 11 klasser, og 91 elever. Det betyder at der skal ansættes 7 nye 

medarbejdere. 

Bestyrelsesmedlemmer kan vælge en til at deltagelse i ansættelsesudvalg. 

Marielundskolen har i samarbejde med STUK arbejdet med elevernes undervisning. 

 

I forhold til frokostordning er der ikke noget ønske om at der etableres en frokostordning i børnehuset for 

indeværende. 

    

Ad. 4. 

Forretningsordenen skal gennemgås, og der laves små justeringer. Hvis der ingen rettelser eller 

kommentarer inden d. 20.5. 2020, betragtes den som godkendt. 

 

Ad. 5. 

Der er et ønske om at bestyrelsen bliver bedre og mere operationel hvis der evt. kunne komme 

bestyrelsesmedlemmer udefra og som ikke har børn på skolen. Der er mulighed for at supplere med op til 

2 medlemmer. 

Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde. 

 

Ad. 6.  

Konfirmandundervisning kan etableres med alle de elever der skal konfirmeres fra Marielundskolen. 

Bestyrelsen vil gerne tage imod tilbuddet, og det tilbydes de elever der går på Marielundskolen. 

Det iværksættes i det nye skoleår. 

   

Ad. 7. 

Henrik laver et revideret forslag i forhold til brug af telefoner på skolen. 

 

Ad. 8. 

Jubilæumsfest udsættes til september, der udarbejdes forslag og der nedsættes et udvalg som kommer 

med et forslag. Der skal være en festdag, hvor der dels er forskellige aktiviteter og indslag. 

 

Ad. 9.  

Drøftelse af bestyrelsessammensætning, kan vi gøre noget anderledes 

 

Bestyrelsesmødet flyttes fra d. 4 juni til d. 11. juni. Mødet starter kl. 16.00 


